

ALZHBYA®

الأبواب الذكية SMART DOORS

WITH SMART DOORS, SECURITY
STARTS BEFORE THE DOOR IS EVEN KNOCKED.

SMART DOOR_____S

Smart doors offer advanced solutions that combine security, elegance, and convenience. They operate with modern technologies that allow seamless control via smart applications or remote controls. Whether you need a stylish entrance door, a sturdy gate, or a practical garage door, smart systems provide the highest levels of security and quality with contemporary designs that suit various needs.

توفر الأبواب الذكية حلولاً متطورة تجمع بين الأمان، الأناقة، والراحة، حيث تعمل بتقنيات حديثة تتيح التحكم السلس عبر التطبيقات الذكية أو أجهزة التحكم عن بُعد. سواء كنت تبحث عن باب مدخل أنيق، بوابة سور قوية، أو باب كراج عملي، فإن الأنظمة الذكية تمنحك أعلى مستويات الأمان والجودة مع تصميمات عصرية تناسب مختلف الاحتياجات

01 أبواب المداخل الذكية SMART ENTRANCE DOORS



Elegant designs that integrate security with technology, featuring access options such as fingerprint recognition, smart cards, or mobile app control. These doors offer both convenience and enhanced security while adding a sophisticated touch to any entrance.

تصميمات راقية تجمع بين الأمان والتكنولوجيا، حيث توفر هذه الأبواب إمكانية الفتح بالبصمة، البطاقة الذكية، أو الهاتف المحمول، مما يمنحك راحة وأماناً متكاملين مع مظهر عصري يعزز جمال المدخل

02 أبواب السور الذكية SMART FENCE GATE



Durable gates equipped with smart technology for automatic opening and closing via remote control or mobile apps. They provide effortless control and optimal protection for homes, villas, and commercial properties, with stylish designs to complement different facades.

بوابات متينة بتقنيات ذكية تتيح الفتح والإغلاق التلقائي عبر الريموت أو التطبيقات، مما يوفر تحكماً سهلاً وحماية مثالية للمنازل، الفلل، والمنشآت التجارية، مع تصاميم أنيقة تلائم مختلف الواجهات

03 أبواب الكراجات الذكية SMART GARAGE DOORS



Efficient automated systems that ensure smooth operation with remote control access. These doors enable easy opening and closing while featuring safety sensors to prevent collisions, making them ideal for residential homes, apartment buildings, and commercial establishments.

أنظمة أوتوماتيكية عملية توفر تشغيلاً سلساً بالتحكم عن بُعد، حيث تتيح الفتح والإغلاق بسهولة مع مستشعرات أمان لمنع الاصطدام، مما يجعلها مثالية للمنازل، المباني السكنية، والمنشآت التجارية

01

أبواب المداخل الذكية SMART ENTRANCE DOORS



Smart Opening



High Quality



Customize option.



High Security

Smart entry doors combine elegance with technology, becoming your first gateway to advanced security and seamless access. Whether you're looking for a luxurious door for a villa or a secure entrance for an apartment or office, these doors offer a sense of prestige and control all at once.

تجمع أبواب المداخل الذكية بين الأناقة والتكنولوجيا، لتكون بوابتك الأولى نحو أمان متطور وتجربة دخول ذكية. سواء كنت تبحث عن باب فاخر لفيللا أو مدخل آمن لشقة أو مكتب، فإن هذه الأبواب تمنحك شعورًا بالفخامة والسيطرة في آن واحد.





SMART ENTRANCE DOORS

AVAILABLE ACCESS METHODS:

Laminated wood + bullet-resistant steel
Instant alerts on break-in attempts

Smart LED lighting around the handle

Built-in camera with live app connection

Entry and exit log stored in the mobile app

Auto-lock after a set time





المميزات:

خشب مصفح + صلب مقاوم للرصاص
إنذارات تنبيه فورية عند محاولات اقتحام

إضاءة ذكية حول المقبض

كاميرا مدمجة مع اتصال مباشر بالتطبيق

سجل دخول وخروج يتم حفظه في
التطبيق

خاصية الإغلاق التلقائي بعد مدة معينة

J2

أبواب السور الذكية SMART FENCE GATES



Smart Opening



High Quality



Customize option



High Security

Smart fence gates form the first line of defense for your property. Not only do they prevent unauthorized entry, but they also manage access with elegance and intelligence via apps and integrated systems.

بوابات السور الذكية هي خط الدفاع الأول لحماية ممتلكاتك. لا تكتفي بمنع الدخول، بل تُدير عملية الدخول والخروج بذكاء وأناقة، مع تفاعل كامل عبر التطبيقات أو الأنظمة المركزية





KEY FEATURES

Automatic open/close
without leaving your vehicle

Remote access and control
from anywhere

Built-in cameras with night
vision

Weather-resistant,
impact-resistant materials

Child and pet safety settings





المميزات:

فتح وغلق تلقائي دون الحاجة للنزول
من السيارة

استجابة سريعة وتحكم عن بُعد من
أي مكان

كاميرات مدمجة مع الرؤية الليلية

مواد مقاومة للصدمات والحرارة
والرطوبة

أنظمة تحكم للأطفال والحيوانات
الأليفة

03

أبواب الكراجات الذكية SMART GARAGE DOORS



Smart Opening



High Quality



Smart operation



High Security

Smart garage doors are designed for smooth, secure operation—no need to step out of your car. Equipped with automation and safety sensors, they're ideal for maximum comfort and protection against theft or damage.

أبواب الكراجات الذكية صُمِّمت لتمنحك تشغيلًا مريحًا وآمنًا. دون الحاجة إلى مغادرة سيارتك. مزودة بأنظمة أوتوماتيكية، ومستشعرات حماية، فهي الحل الأمثل للراحة القصوى والحماية من السرقة أو التلف.





KEY FEATURES

Safety sensor to stop the door when detecting a person or vehicle

Smooth and silent lifting mechanism

Auto-lighting when the door opens

Auto-close function in case of forgetfulness

Full integration with smart home systems





المميزات:

مستشعر أمان لإيقاف الباب
عند مرور شخص أو مركبة

آلية رفع سلسلة وصامتة

إضاءة تلقائية عند فتح الباب

إغلاق أوتوماتيكي في حالة
النسيان

إمكانية ربطه بنظام المنزل
الذكي بالكامل

CONTACTUS

QATAR

 +974 44 830 384 – +974 6675 3636

UAE

 +971 52 299 7718 – +971 45 700 795

KSA

 +966 50 974 505 0

EGYPT

 +2 010 500 50 477

 info@zhbya.com

 www.zhbya.com

FOLLOW US

